

Title (en)
Sliding shutter or door.

Title (de)
Rolladen oder Rolltor.

Title (fr)
Volet ou porte enroulable.

Publication
EP 0310548 A2 19890405 (DE)

Application
EP 88810628 A 19880915

Priority
DE 8712982 U 19870926

Abstract (en)
The sliding shutter (10) consists of metal profile bars (12) which are interconnected with joint parts (10, 18) and have a recess (22) which is provided in at least one of these metal profile bars (12) and is bounded by edges (25, 26) of the metal profile bar (12) and covered by a plate (30) of translucent or transparent material. The surface (29) of the plate (30) is aligned with the visible face (14) of the surrounding metal profile bar (12) or of the faces adjoining the recess (22). <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Rolladen (10) besteht aus mit Gelenkteilen (10,18) ineinandergrifenden Metallprofilstäben (12) und mit in wenigstens einem dieser Metallprofilstäbe (12) vorgesehener Ausnehmung (22), die von Kanten (25,26) des Metallprofilstabes (12) begrenzt und von einer Platte (30) aus transluzentem oder transparentem Werkstoff überdeckt ist. Die Oberfläche (29) der Platte (30) fluchtet mit der Sichtfläche (14) des umgebenden Metallprofilstabes (12) bzw. der an die Ausnehmung (22) angrenzenden Flächen.

IPC 1-7
E06B 9/14; E06B 9/17

IPC 8 full level
E06B 9/15 (2006.01); **E06B 9/17** (2006.01); **E06B 9/11** (2006.01)

CPC (source: EP)
E06B 9/15 (2013.01); **E06B 2009/1522** (2013.01); **E06B 2009/1527** (2013.01)

Cited by
US6752476B2; EP0445064A3; ES2131434A1; WO9513450A1

Designated contracting state (EPC)
DE GB IT

DOCDB simple family (publication)
DE 8712982 U1 19871223; DE 3867197 D1 19920206; EP 0310548 A2 19890405; EP 0310548 A3 19891018; EP 0310548 B1 19911227

DOCDB simple family (application)
DE 8712982 U 19870926; DE 3867197 T 19880915; EP 88810628 A 19880915